
REFERAT FRA MØTE I HOLLA BYGDEKVINNELAG ONSDAG 12. SEPTEMBER 2018.

Møte ble holdt i Gapahuken slik som vi bruker å ha det på septembermøte. Det kom 34 personer, 
kjempebra. Noen av dem var fra Nome statlige mottak og noen var utflytta fra mottaket.

Det var strålende vær, noe vind, men den ga seg slik at det kunne fyres bål. 

Leder Anne Helene hadde noen lagsaker, litt informasjon som ble tatt før mat.

Hun informerte om at laget skulle være med på aksjonen norsk bygg, noe som gikk ut på at 
medlemmer skulle dele ut prøver av div. byggprodukter utenfor Coop på Ulefoss lørdag 13. oktober.

Det skal fortsatt strikkes sokker til Frelsesarmeen, de skal innleveres på novembermøte.

Pynting i Holla kirke 7. oktober -  flere meldte seg villige til å gjøre dette, bla.: Karin Kabbe, Gunn 
Bentsen, Tone Foss Kjeldsen, Signy Lunde og Peggy Johnsen.

Ellen Margrethe Garn har sagt at hun kommer til årsmøte vårt 17. oktober.

Soppturen som skulle vært 19. september ble bestemt å utsettes en uke.

Åshild Pershaug leste referat fra turen til Flor og Fjære, en svært vellykket tur, som heldigvis ble 
arrangert da en fikk nok påmeldte etter at det ble sendt ut invitasjon til medlemmer i andre 
Bygdekvinnelag.

Etter lagssaker, ble det servert nydelig grønnsassuppe, rundstykker, eplekake og kaffe. Personene fra 
mottaket hadde med blomkålsuppe, vår suppe inneholdt svinekjøtt, noe de ikke spiser. Folk kosa seg 
rundt bålet og praten gikk livlig. Da det begynte å skumre, rydda vi sammen og dro hjem. En vellykket
samling med rekordmange frammøtte. Det så ut som om alle kosa seg, håper også våre nye 
landsmenn synes dette var moro.

Bjørg (sekr.)


